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1 

00:01:48.500 --> 00:01:51.700 

Otwieram LXXI zwyczajną sesję Rady Miejskiej 

 

2 

00:01:51.700 --> 00:01:53.200 

w Sulechowie VIII kadencji. 

 

3 

00:01:53.200 --> 00:01:56.400 

Witam na dzisiejszej sesji zastępcę burmistrza pana 

Marcina Górznego. 

 

4 

00:01:56.400 --> 00:01:57.800 

- Dzień dobry. 

 

5 

00:01:57.800 --> 00:02:01.200 

- Skarbnika Gminy Sulechów pana Marcina Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

6 

00:02:01.200 --> 00:02:05.400 

- Sołtysów sołectw Gminy Sulechów, Kierowników 

wydziałów Urzędu 

 

7 

00:02:05.400 --> 00:02:08.200 

Miejskiego, obsługę prawną i Kierowników 

jednostek organizacyjnych. 

 

8 

00:02:10.100 --> 00:02:13.100 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich państwa 

 

9 

00:02:13.100 --> 00:02:14.300 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

10 

00:02:15.100 --> 00:02:20.300 

Informuję Państwa również, że sesja jest 

transmitowana nagrywana 

 

11 

00:02:20.300 --> 00:02:22.400 

i publikowana. 

 

12 

00:02:22.400 --> 00:02:24.000 

Bardzo proszę państwa Radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

13 

00:02:24.000 --> 00:02:27.000 

Panie Bartku, 17 tak? 

 

14 

00:02:27.000 --> 00:02:29.000 

Wysoka Rado stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

15 

00:02:29.000 --> 00:02:33.100 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

16 

00:02:33.100 --> 00:02:36.300 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest 17 Radnych. 

 

17 

00:02:36.300 --> 00:02:39.900 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LXXI sesji 

VIII kadencji Rady 

 

18 

00:02:39.900 --> 00:02:42.300 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

19 

00:02:42.300 --> 00:02:44.600 

Porządek obrad wszyscy Radni otrzymali, 

 

20 

00:02:44.600 --> 00:02:46.500 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

21 

00:02:46.500 --> 00:02:49.800 

Czy ktoś do proponowanego porządku obrad sesji, 

 

22 

00:02:49.800 --> 00:02:53.100 

ktoś z państwa Radnych lub pan Burmistrz chciałby 

zgłosić jakieś 

 

23 

00:02:53.100 --> 00:02:54.800 

propozycje? 
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24 

00:02:54.800 --> 00:02:56.700 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

25 

00:02:56.700 --> 00:03:04.000 

Punkt trzeci za szybko dla niektórych jesteśmy w 

palec i jeszcze 

 

26 

00:03:04.000 --> 00:03:07.100 

spokojnie. 

 

27 

00:03:07.100 --> 00:03:12.600 

Bardzo proszę państwa Radnych o kliknięcie 

kworum jak nie w sensie, 

 

28 

00:03:12.600 --> 00:03:29.500 

tam nie ma w kworum, a Roman jest już w kworum, 

nie ma. 

 

29 

00:03:29.500 --> 00:03:32.200 

Mamy 19 Radnych obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

30 

00:03:32.200 --> 00:03:38.300 

Jesteśmy w punkcie trzecim rozpatrzenie i 

głosowanie projektu uchwały 

 

31 

00:03:38.300 --> 00:03:43.600 

o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 

rok 2023 druk nr 717. 

 

32 

00:03:45.200 --> 00:03:47.200 

Mamy 20 Radnych tak? 

 

33 

00:03:47.200 --> 00:03:49.900 

Bardzo proszę państwa radnych o kliknięcie 

kworum. 

 

34 

00:03:53.800 --> 00:03:58.400 

Czy ktoś z państwa Radnych lub pan Burmistrz 

zgłasza jakieś 

 

35 

00:03:58.400 --> 00:04:00.100 

propozycje do projektu uchwały? 

 

36 

00:04:00.100 --> 00:04:02.200 

Tutaj mamy autopoprawki, bardzo proszę panie 

Burmistrzu. 

 

37 

00:04:02.200 --> 00:04:08.400 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado mamy jedną 

autopoprawkę ja 

 

38 

00:04:08.400 --> 00:04:13.700 

poproszę Skarbnika o zreferowanie problemu. 

 

39 

00:04:13.900 --> 00:04:16.100 

Oczywiście odpowiemy na wszystkie pytania, które 

się pojawią. 

 

40 

00:04:16.100 --> 00:04:19.100 

- Szanowni Państwo ja może przedstawię całą 

uchwałę, 

 

41 

00:04:19.100 --> 00:04:21.200 

tak? Ponieważ nie ma komisji, też może więcej mi 

powiedział. 

 

42 

00:04:21.200 --> 00:04:25.300 

W ubiegły wtorek pan premier ogłosił listę 

pierwszego naboru 

 

43 

00:04:25.300 --> 00:04:27.200 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

 

44 

00:04:27.200 --> 00:04:31.700 

był to pierwszy nabór na stricte remonty, czyli nie 

mogliśmy zgłosić 

 

45 

00:04:31.700 --> 00:04:34.700 

zadania inwestycyjnego tylko zadanie remontowe, 

 

46 

00:04:34.700 --> 00:04:35.900 

czyli zadanie bieżące. 
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47 

00:04:35.900 --> 00:04:40.500 

We wtorek listę ogłoszono, ponieważ dostały 

wszystkie samorządy 

 

48 

00:04:40.500 --> 00:04:41.800 

w Polsce. 

 

49 

00:04:41.800 --> 00:04:46.200 

Wiemy, że będzie boom na rynku, tak dlatego pan 

Burmistrz pozwolił 

 

50 

00:04:46.600 --> 00:04:49.500 

państwa, że tak zwołać, w trybie pilnym zwołać po 

to, 

 

51 

00:04:49.500 --> 00:04:51.500 

żebyśmy mogli być może nawet w tym tygodniu, 

 

52 

00:04:51.500 --> 00:04:54.500 

w tym tygodniu raczej nie, a w przyszłym tygodniu 

już pisać procedurę 

 

53 

00:04:54.500 --> 00:04:58.000 

przetargową, bo to są proste rzeczy tak proste 

zadania. 

 

54 

00:04:58.000 --> 00:05:00.500 

Tych firm, które wykonują nakładki, 

 

55 

00:05:00.500 --> 00:05:02.800 

bo mówimy o nakładkach tak nakładkach 

bitumicznych. 

 

56 

00:05:02.800 --> 00:05:04.700 

No w naszej okolicy nie ma za dużo, 

 

57 

00:05:04.700 --> 00:05:08.900 

więc wiemy, że nagle takich przetargów pojawi się 

kilkadziesiąt 

 

58 

00:05:08.900 --> 00:05:10.600 

w naszej okolicy. 

 

59 

00:05:10.600 --> 00:05:14.500 

Więc boimy się, że jak rozpiszemy przetarg we 

wrześniu dopiero byśmy 

 

60 

00:05:14.500 --> 00:05:16.800 

na sesji, gdyby była w trybie normalnym. 

 

61 

00:05:16.800 --> 00:05:18.800 

Mielibyśmy kłopot z wykonawcą. 

 

62 

00:05:18.800 --> 00:05:22.500 

Wiemy, że w trybie takim jak państwo się 

zabraliście samorządy 

 

63 

00:05:22.500 --> 00:05:25.500 

okoliczne też zwołują sesje nadzwyczajne, więc 

wiemy, 

 

64 

00:05:25.500 --> 00:05:27.400 

że za chwilę będzie boom. 

 

65 

00:05:27.400 --> 00:05:31.100 

Dlatego pozwoliliśmy sobie Państwa wołać w takim 

okresie, 

 

66 

00:05:31.100 --> 00:05:32.500 

a nie innym. 

 

67 

00:05:32.500 --> 00:05:39.400 

Co do zadań otrzymaliśmy 766120,86 zł to jest 

dofinansowanie na dwa 

 

68 

00:05:39.400 --> 00:05:43.500 

zadania, czyli budowa, przepraszam remont drogi 

ulica Wolsztyńska 

 

69 

00:05:43.500 --> 00:05:48.400 

w Krężołach i remont drogi Olbromskiego 766000 zł 

dofinansowania. 
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70 

00:05:48.400 --> 00:05:55.800 

Całość zadania 1273534 zł mówimy o dwóch 

zdaniach tak łącznie, 

 

71 

00:05:55.800 --> 00:06:04.000 

czyli wkład własny jest na poziomie 40% i to jest 

kwota 509413,92 zł. 

 

72 

00:06:05.100 --> 00:06:08.800 

Źródłem finansowania są dwa zadania. 

 

73 

00:06:08.800 --> 00:06:13.400 

Po pierwsze wycofujemy z budżetu ulicę Ptasią, 

 

74 

00:06:13.400 --> 00:06:17.000 

przepraszam ulicę Kukułczą, jak państwo wiecie, 

 

75 

00:06:17.000 --> 00:06:18.800 

nie dostaliśmy dofinansowania na to zadanie. 

 

76 

00:06:18.800 --> 00:06:20.200 

Otrzymaliśmy na ulicę tylko Ptasią, 

 

77 

00:06:20.200 --> 00:06:23.900 

Kukułczej nie ma, więc pozwoliłem sobie ściągnąć 

tak. 

 

78 

00:06:23.900 --> 00:06:26.900 

W uzasadnieniu Państwo macie, jeżeli będzie 

jakikolwiek nabór, 

 

79 

00:06:26.900 --> 00:06:29.600 

to mamy dokumentację projektową na pewno to 

zadania będzie złożone. 

 

80 

00:06:29.600 --> 00:06:33.800 

Na tą chwilę to zadanie wykreślamy i będzie 

źródłem finansowania tych 

 

81 

00:06:33.800 --> 00:06:37.000 

dwóch remontów plus brakującą kwotę na wkład 

własny, 

 

82 

00:06:37.000 --> 00:06:41.500 

to są odsetki od lokat, które zakładamy na bieżąco 

tak. 

 

83 

00:06:41.500 --> 00:06:48.300 

Także 300000 zł odsetki i pozostała kwota to jest z 

wpłat z tego zadania. 

 

84 

00:06:48.300 --> 00:06:52.300 

Co do autopoprawek tak Państwu też w 

uzasadnieniu napisałem 

 

85 

00:06:52.300 --> 00:06:55.100 

Pan Burmistrz zaakceptował. 

 

86 

00:06:55.100 --> 00:06:56.400 

Musieliśmy drugie zarządzanie pilnie wydać, 

 

87 

00:06:56.400 --> 00:06:58.900 

bo już mając gotowy projekt uchwały przykre dla 

państwa, 

 

88 

00:06:58.900 --> 00:07:01.700 

a drugie zarządzanie w tym dniu musieliśmy zrobić 

w związku 

 

89 

00:07:01.700 --> 00:07:04.500 

też z wnioskiem, który złożyliśmy do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

 

90 

00:07:04.500 --> 00:07:07.800 

Środowiska na Eko pracownię w Szkole 

Podstawowej nr 2. 

 

91 

00:07:07.800 --> 00:07:10.700 

Udało się dostać dofinansowanie, trzeba było w 

trybie pilnym 

 

92 

00:07:10.700 --> 00:07:12.900 
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wprowadzić to do budżetu. 

 

93 

00:07:12.900 --> 00:07:15.800 

Zrobiliśmy to Zarządzeniem Burmistrza i przez to te 

autopoprawki, 

 

94 

00:07:15.800 --> 00:07:18.400 

które państwo macie na piśmie. 

 

95 

00:07:18.500 --> 00:07:19.800 

I tyle odnośnie wprowadzenia. Jeśli Państwo macie 

jakieś pytania? 

 

96 

00:07:19.800 --> 00:07:21.300 

To ja, czy pan Burmistrz odpowiemy. 

 

97 

00:07:21.300 --> 00:07:22.300 

Dziękuję bardzo. 

 

98 

00:07:22.300 --> 00:07:25.200 

- Dziękuję, ale autopoprawki zgłoszone były tak? 

 

99 

00:07:25.200 --> 00:07:28.300 

- Tak Panie Przewodniczący, były zapisanie tak. 

 

100 

00:07:28.300 --> 00:07:30.700 

Teraz prosimy o wprowadzenie, żeby Państwo 

przegłosowali tak. 

 

101 

00:07:30.700 --> 00:07:33.500 

Tak jest zapisane. Poprosimy o przegłosowanie 

oczywiście ich, 

 

102 

00:07:34.400 --> 00:07:36.500 

a wcześniej może jakieś pytanie jeszcze będą? 

 

103 

00:07:36.600 --> 00:07:41.000 

- Panie Przewodniczący zakładam, że nie muszę 

odczytywać całej treści 

 

104 

00:07:41.000 --> 00:07:43.300 

autopoprawki, ponieważ to jest dosyć dużo tekstu. 

 

105 

00:07:43.300 --> 00:07:49.800 

Autopoprawka zgodnie z tekstem, który państwo 

otrzymaliście. 

 

106 

00:07:51.300 --> 00:07:55.400 

Tak naprawdę zmieniają się kwoty dochodów 

bieżących i majątkowych. 

 

107 

00:07:55.400 --> 00:08:00.300 

Tak przesunęliśmy 50500 zł z bieżących na 

majątkowe i stąd tylko różnica. 

 

108 

00:08:00.300 --> 00:08:01.500 

W uchwale się nic nie zmienia. 

 

109 

00:08:01.500 --> 00:08:04.900 

Tylko plan po zmianach w wydatkach bieżących i 

wydatkach majątkowych 

 

110 

00:08:04.900 --> 00:08:06.500 

uległ zmianie. 

 

111 

00:08:06.500 --> 00:08:13.300 

- Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos 

jeszcze w tym punkcie? 

 

112 

00:08:13.300 --> 00:08:15.100 

Zgłosił się, bo ja tutaj na telefonie to nie widzę. 

 

113 

00:08:15.100 --> 00:08:16.100 

Bardzo proszę pan Radny Rerus 

 

114 

00:08:17.200 --> 00:08:19.000 

- Dziękuję bardzo. 

 

115 

00:08:19.000 --> 00:08:20.200 

Panie Przewodniczący, panie Burmistrzu, 

 

116 

00:08:20.200 --> 00:08:22.300 
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Wysoka Rado, Szanowni Goście! 

 

117 

00:08:22.300 --> 00:08:25.300 

Ja tak tylko pod względem formalnym chciałem się 

zapytać. 

 

118 

00:08:25.300 --> 00:08:28.700 

Oczywiście przeczytałem jedno i drugie poprawki 

również, 

 

119 

00:08:28.700 --> 00:08:33.600 

ale pan Przewodniczący jak to było mówione 

obiecał, 

 

120 

00:08:33.600 --> 00:08:37.900 

że nie będzie sesji i zauważyłem w zarządzeniach na 

przykład 

 

121 

00:08:37.900 --> 00:08:42.000 

na oświatę Burmistrz sobie przenosi 200 000 ponad 

i tak dalej takie 

 

122 

00:08:42.000 --> 00:08:43.700 

kwoty zarządzeniem. 

 

123 

00:08:44.700 --> 00:08:47.400 

Czy ta sesja jest akurat potrzebna? 

 

124 

00:08:47.400 --> 00:08:50.300 

Jeżeli Burmistrz sobie zarządzeniem i drugim też 

zarządzeniem 

 

125 

00:08:50.300 --> 00:08:52.200 

przenosi pieniądze. 

 

126 

00:08:52.200 --> 00:08:53.800 

Zarządzenie to jest zarządzenie, czy jest potrzebna 

sesja, 

 

127 

00:08:55.300 --> 00:08:58.500 

jeżeli burmistrz przeniósł te pieniądze 

zarządzeniem. 

 

128 

00:08:58.500 --> 00:09:01.400 

Może też tutaj trzeba było zarządzeniem przynosić. 

 

129 

00:09:01.400 --> 00:09:03.700 

Ja mówię, bo jest okres wakacyjny, dlatego nie 

mówię, 

 

130 

00:09:03.700 --> 00:09:06.100 

akurat ja mam czas, jeszcze nie jestem na urlopie, 

 

131 

00:09:06.100 --> 00:09:08.900 

to mogłem przyjść, ale tak pod względem 

formalnym bym chciał się 

 

132 

00:09:08.900 --> 00:09:11.100 

dowiedzieć. I druga rzecz ja już kiedyś to 

zgłaszałem. 

 

133 

00:09:11.500 --> 00:09:13.100 

Panie Przewodniczący! 

 

134 

00:09:13.100 --> 00:09:16.800 

No naprawdę proszę zlecić konserwację tego 

sprzętu, 

 

135 

00:09:16.800 --> 00:09:19.700 

bo jak pan Skarbnik mówi, to jest taki pogłos, że 

trzeba się 

 

136 

00:09:19.700 --> 00:09:21.600 

wsłuchać, po prostu co mówi. 

 

137 

00:09:21.600 --> 00:09:25.000 

No chyba stać nas, żeby zrobić konserwację sprzętu, 

 

138 

00:09:25.000 --> 00:09:28.400 

żeby dobrze to było można słuchać i mówić. 

Dziękuję bardzo. 

 

139 

00:09:28.400 --> 00:09:31.900 
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- Dziękuję bardzo. Proszę panie Burmistrzu. 

 

140 

00:09:34.900 --> 00:09:37.900 

- Jeśli mogę, pan Burmistrz zabierze głos. 

 

141 

00:09:37.900 --> 00:09:42.500 

Panie Janie te, 200000 zł, które zarządzeniem 

wprowadzamy w miesiąc 

 

142 

00:09:42.500 --> 00:09:44.800 

miesiąc to jest Fundusz Pomocy, to jest, 

 

143 

00:09:44.800 --> 00:09:47.700 

to są dotacje, które dostajemy rządowe, 

 

144 

00:09:47.700 --> 00:09:50.600 

dostajemy od Wojewody na dzieci z Ukrainy tak i to 

pan Burmistrz ma 

 

145 

00:09:50.600 --> 00:09:52.800 

kompetencje, żeby dotacje wprowadzać 

zarządzeniem. 

 

146 

00:09:52.800 --> 00:09:56.500 

Dlatego to możemy je, wręcz musimy to zrobić 

zarządzeniem. 

 

147 

00:09:56.500 --> 00:09:59.800 

Te środki, które otrzymaliśmy, które wprowadzamy 

dzisiaj, 

 

148 

00:09:59.800 --> 00:10:01.100 

nie są dotacją. 

 

149 

00:10:01.100 --> 00:10:03.600 

To są środki pozostałe i pan Burmistrz nie ma 

kompetencji, 

 

150 

00:10:03.600 --> 00:10:06.100 

żeby wprowadzić do budżetu, tylko wyłącznie w 

gestii Rady to jest. 

 

151 

00:10:06.100 --> 00:10:08.900 

Stąd pozwolimy sobie poprosić Państwa na sesję. 

 

152 

00:10:08.900 --> 00:10:09.900 

Dziękuję bardzo. 

 

153 

00:10:12.500 --> 00:10:14.900 

- Dziękuję. 

 

154 

00:10:14.900 --> 00:10:16.200 

Czy ktoś jeszcze z państwa Radnych. 

 

155 

00:10:16.200 --> 00:10:18.300 

Bardzo proszę pan radny Sebastian Różycki. 

 

156 

00:10:18.300 --> 00:10:22.800 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado! 

 

157 

00:10:22.900 --> 00:10:27.200 

Ja mam pytanie dotyczące zgłoszenia między innymi 

ulicy, 

 

158 

00:10:27.300 --> 00:10:32.200 

tych dwóch ulic, bo rozumiem, że na planu 

remontów ulic w Sulechowie 

 

159 

00:10:32.200 --> 00:10:37.738 

jest więcej i osobiście chyba się zastanawiam nad, 

czy ulica Wolsztyńska jest aż 

 

160 

00:10:37.738 --> 00:10:41.000 

w takim złym stanie, że wymaga tych nakładów, 

 

161 

00:10:41.000 --> 00:10:45.000 

czy nie byłyby inne ulice bardziej priorytetowe. 

 

162 

00:10:45.000 --> 00:10:47.800 

To jest jedna rzecz i dlatego prosiłbym o 

wyjaśnienie. 
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163 

00:10:47.800 --> 00:10:50.700 

Poza tym słów, które użył pan Skarbnik, 

 

164 

00:10:50.700 --> 00:10:53.300 

jeśli dobrze z rozumiałem nakładka. 

 

165 

00:10:53.300 --> 00:10:58.800 

To proszę mi powiedzieć ta nakładka to ile tych 

centymetrów tego asfaltu. 

 

166 

00:10:58.800 --> 00:11:02.100 

Ja jestem mieszkańcem w cudzysłowiu popularnie 

zwanego Zasmrodzia, 

 

167 

00:11:02.400 --> 00:11:08.600 

czyli Morelowa, Różana, Wiśniowa gdzie nakładka 2 

-3 cm w ogóle się 

 

168 

00:11:08.600 --> 00:11:10.300 

nie sprawdza. 

 

169 

00:11:10.300 --> 00:11:13.600 

Dziura na dziurze łata na łacie, bo to wszystko 

odchodzi i teraz 

 

170 

00:11:13.600 --> 00:11:17.300 

robienie remontów, jeżeli miałaby ta warstwa 

asfaltu być dwu 

 

171 

00:11:17.300 --> 00:11:19.800 

czy trzy centymetrowa, wydaje mi się, 

 

172 

00:11:19.800 --> 00:11:22.000 

no nierozsądne. 

 

173 

00:11:22.000 --> 00:11:26.000 

Lepiej czasami może założyć nieco grubszą warstwę 

asfaltu. 

 

174 

00:11:26.000 --> 00:11:31.400 

Tym bardziej, że ulicą Olbromskiego w kierunku 

liceum i w kierunku 

 

175 

00:11:31.400 --> 00:11:34.355 

Kruszyny ruch będzie coraz bardziej intensywny, 

 

176 

00:11:34.355 --> 00:11:35.477 

bo jest intensywny. 

 

177 

00:11:35.477 --> 00:11:38.889 

Dlatego ten asfalt, który tam też był dwu trzy 

centymetrowy się wszystko 

 

178 

00:11:38.889 --> 00:11:42.441 

powykruszało, więc nie chciałbym przepraszam, 

 

179 

00:11:42.441 --> 00:11:46.977 

abyśmy robili coś na chwilę, bo lepiej wydać jest 

nieco więcej 

 

180 

00:11:46.977 --> 00:11:50.982 

pieniędzy i zrobić coś na trwałe, bo takie chwilowe 

rzeczy, 

 

181 

00:11:50.982 --> 00:11:55.782 

żeby poprawić tylko estetykę, to chyba mijają się z 

celem. Dziękuję. 

 

182 

00:11:55.782 --> 00:11:59.000 

- Dziękuję bardzo proszę panie Burmistrzu. 

 

183 

00:11:59.000 --> 00:12:01.900 

- Panie radny Sebastianie. 

 

184 

00:12:01.900 --> 00:12:07.900 

Planujemy tam sześcio centymetrową nakładkę tak 

jak wspomniał 

 

185 

00:12:09.500 --> 00:12:11.800 

na początku sesji pan Skarbnik to nie może być 

zadanie inwestycyjne, 
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186 

00:12:11.800 --> 00:12:15.400 

czyli nie mogliśmy ingerować w konstrukcję drogi, 

 

187 

00:12:15.400 --> 00:12:18.200 

bo to by była wtedy przebudowa. 

 

188 

00:12:18.200 --> 00:12:23.700 

To zadanie to są remonty więc tak naprawdę 

ruszamy tylko warstwę 

 

189 

00:12:23.700 --> 00:12:27.200 

wierzchnią natomiast mamy oczywiście 

świadomość tego jak ta droga 

 

190 

00:12:27.200 --> 00:12:31.100 

wygląda i tak jak mówiłem to będzie sześcio 

centymetrowa nakładka. 

 

191 

00:12:31.100 --> 00:12:34.200 

Stan ulicy Wolsztyńskiej nie zgodzę się z panem, 

 

192 

00:12:34.200 --> 00:12:38.900 

że jest dobry na tym odcinku na którym planujemy 

te roboty wykonać, 

 

193 

00:12:38.900 --> 00:12:43.700 

czyli tych niespełna 500 m od skrzyżowania z ulicą 

Krakowską 

 

194 

00:12:43.700 --> 00:12:47.000 

i Kargowską do Adiora. 

 

195 

00:12:47.000 --> 00:12:50.200 

No stan tej nakładki jest tragiczny. 

 

196 

00:12:50.200 --> 00:12:54.500 

Biorąc pod uwagę jak wzrosło tam natężenie ruchu i 

wzrośnie za chwilę 

 

197 

00:12:54.500 --> 00:12:57.000 

w związku z otwarciem obiektów na strefie Krężoły. 

 

198 

00:12:57.000 --> 00:13:00.700 

Uważamy, że to jest ostatni moment na to, 

 

199 

00:13:00.700 --> 00:13:02.100 

żeby te roboty wykonać. 

 

200 

00:13:02.100 --> 00:13:06.400 

Jest to jedna z trzech głównych wlotówek do 

miasta, 

 

201 

00:13:06.400 --> 00:13:08.900 

więc no też, też nie zgodzę się z panem, 

 

202 

00:13:08.900 --> 00:13:13.400 

że racjonalność akurat wyznaczenia tej drogi, 

 

203 

00:13:13.400 --> 00:13:16.300 

my naprawdę długo zastanawialiśmy się Szanowni 

państwo, 

 

204 

00:13:16.300 --> 00:13:19.000 

które ulice wytypować biorąc pod uwagę, 

 

205 

00:13:19.000 --> 00:13:24.300 

że też znaliśmy realia finansowe, na jakie 

dofinansowanie możemy 

 

206 

00:13:24.300 --> 00:13:27.100 

liczyć. To naprawdę była burza mózgów, 

 

207 

00:13:27.100 --> 00:13:30.400 

bodajże o siedmiu ulicach w mieście 

rozmawialiśmy. 

 

208 

00:13:30.400 --> 00:13:34.000 

No wytypowaliśmy te, które okazały się 

najracjonalniejsze naszym 

 

209 

00:13:34.000 --> 00:13:38.300 
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zdaniem. No i okazało się, że Wojewoda podzielił te 

nasze, 

 

210 

00:13:38.300 --> 00:13:46.500 

nasze brakuje mi słowa nasze oczekiwania. 

 

211 

00:13:46.500 --> 00:13:48.100 

O dzięki. Dziękuję. 

 

212 

00:13:48.100 --> 00:13:49.500 

- Dziękuję bardzo. 

 

213 

00:13:49.500 --> 00:13:51.200 

Proszę pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

214 

00:13:51.200 --> 00:13:53.800 

- Panie Przewodniczący, panie Burmistrzu, 

 

215 

00:13:53.800 --> 00:13:54.900 

Wysoka Rado! 

 

216 

00:13:54.900 --> 00:13:59.400 

Ja mam tylko takie pytanie co do właśnie tej drogi, 

czy Państwo 

 

217 

00:13:59.400 --> 00:14:01.600 

przewidują dobrej jakości asfalt, 

 

218 

00:14:01.600 --> 00:14:07.900 

bo te 6-cio cm nakładki to są te warstwy ścieralne, 

 

219 

00:14:07.900 --> 00:14:14.900 

bo tak to się nazywa, bo są różne warstwy kładzenia 

asfaltu. 

 

220 

00:14:14.900 --> 00:14:18.600 

Są nieścieralne później właśnie ta warstwa, 

 

221 

00:14:18.600 --> 00:14:24.600 

jest końcowa ścieralna i my praktycznie kładziemy 

najtańsze i one 

 

222 

00:14:24.600 --> 00:14:28.200 

później pękają i woda się dostaje, 

 

223 

00:14:28.200 --> 00:14:29.400 

to rozsadza. 

 

224 

00:14:29.400 --> 00:14:34.600 

Jest kwestia ceny oczywiście za tą nakładkę, 

 

225 

00:14:34.600 --> 00:14:40.100 

czy tutaj zarząd przewiduje dobrej jakości, 

 

226 

00:14:40.100 --> 00:14:46.400 

czy kiepskiej jakości tą nakładkę i czy pod spodem 

raczej to będzie, 

 

227 

00:14:46.400 --> 00:14:50.600 

bo to technologia wymaga, żeby ta droga stara była 

chociaż trochę 

 

228 

00:14:50.600 --> 00:14:54.100 

sfrezowana i położona następna nakładka o to mi 

chodzi, 

 

229 

00:14:54.100 --> 00:14:59.100 

czy szkodujemy na nakładce, czy nie? 

 

230 

00:14:59.100 --> 00:15:02.200 

- Dziękuję. 

 

231 

00:15:02.200 --> 00:15:03.900 

Bardzo proszę pana Burmistrza ad vocem, tak? 

 

232 

00:15:03.900 --> 00:15:07.300 

- Biorąc pod uwagę to co wcześniej powiedziałem, 

 

233 

00:15:07.300 --> 00:15:11.000 

że jest to jedna z głównych dróg wlotowych do 

miasta. 
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234 

00:15:11.000 --> 00:15:14.500 

Ona będzie obsługiwała za chwilę większy ruch też 

niekoniecznie tylko 

 

235 

00:15:14.500 --> 00:15:16.300 

osobowy tak do trzech i pół tony. 

 

236 

00:15:16.300 --> 00:15:22.000 

Nie wiem czy macie państwo wiedzę po raz 

pierwszy w historii budując 

 

237 

00:15:22.000 --> 00:15:26.800 

odcinek od drogi krajowej do zjazdu do strefy 

Krężoły, 

 

238 

00:15:26.800 --> 00:15:31.800 

czyli do stacji od strony Kargowej i samą naszą 

drogę tą 

 

239 

00:15:31.800 --> 00:15:39.200 

półtorakilometrową strefową po raz pierwszy 

zastosowaliśmy nowy 

 

240 

00:15:39.200 --> 00:15:42.800 

rodzaj masy tak zwany SMA, czyli mastyks grysowy, 

 

241 

00:15:42.800 --> 00:15:44.800 

którego do tej pory nie układaliśmy. 

 

242 

00:15:44.800 --> 00:15:50.500 

Ona jest, ona jest troszeczkę droższa niż beton taki 

klasyczny 

 

243 

00:15:50.500 --> 00:15:54.500 

asfaltowy natomiast jej żywotność jest dużo 

większa. 

 

244 

00:15:54.500 --> 00:15:58.700 

W takich terenach zurbanizowanych, gdzie to 

powiedzmy, bo ona jest 

 

245 

00:15:58.700 --> 00:16:02.300 

troszeczkę głośniejsza tak, ponieważ jakby stopień 

uziarnienia jest 

 

246 

00:16:02.300 --> 00:16:03.800 

inny niż betonu asfaltowego. 

 

247 

00:16:03.800 --> 00:16:07.500 

Myślę, że nie będzie to budziło żadnych obiekcji, 

 

248 

00:16:07.500 --> 00:16:10.100 

bo nikt tam nie mieszka i myślę, 

 

249 

00:16:10.100 --> 00:16:15.000 

że przy tego typu sytuacjach znaczy akurat na ulicy 

Olbromskiego 

 

250 

00:16:15.000 --> 00:16:16.800 

nie sądzę, żebyśmy SMA stosowali. 

 

251 

00:16:16.800 --> 00:16:20.700 

Natomiast na ulicy Wolsztyńskiej jak najbardziej i 

generalnie przy 

 

252 

00:16:20.700 --> 00:16:23.200 

tego typu drogach biorąc pod uwagę, 

 

253 

00:16:23.200 --> 00:16:26.400 

że ona obsługują też duży ciężki ruch myślę, 

 

254 

00:16:26.400 --> 00:16:29.600 

że to jest rozwiązanie, które pozwoli na te 30, 

 

255 

00:16:29.600 --> 00:16:34.200 

a nawet podobno do 40 lat takie SMA jest ma w 

stanie przy dobrej 

 

256 

00:16:34.200 --> 00:16:37.700 

potem eksploatacji utrzymaniu wytrzymać. 

 

257 

00:16:38.700 --> 00:16:44.800 
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A tak oczywiście frezujemy, wyrównujemy, 

 

258 

00:16:44.800 --> 00:16:47.700 

tam będzie warstwa tak, jak radny Stanisław 

powiedział, 

 

259 

00:16:47.700 --> 00:16:52.300 

to będzie warstwa ścieralna natomiast chcemy też 

wyrównać poziom. 

 

260 

00:16:52.300 --> 00:16:55.900 

Państwo wiecie, jak wygląda ulica Wolsztyńska w tej 

chwili na tym 

 

261 

00:16:55.900 --> 00:16:58.700 

odcinku, na którym mówiłem więc bez tego typu 

robót, 

 

262 

00:16:58.700 --> 00:17:00.179 

tam się po prostu nie obejdzie. 

 

263 

00:17:00.179 --> 00:17:01.828 

Dziękuję. Dziękuję bardzo. 

 

264 

00:17:01.828 --> 00:17:03.421 

Proszę pan radny Roman Rakowski. 

 

265 

00:17:03.421 --> 00:17:07.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

266 

00:17:07.800 --> 00:17:09.300 

Panie Przewodniczący, panie Burmistrzu, 

 

267 

00:17:09.300 --> 00:17:11.300 

Szanowni Państwo! 

 

268 

00:17:11.300 --> 00:17:14.500 

Najpierw pytanie takie, czy to jest od skrzyżowania 

do znaku 

 

269 

00:17:14.500 --> 00:17:16.800 

do tabliczki Krężoły czy mówimy o tym odcinku tak? 

 

270 

00:17:16.800 --> 00:17:21.100 

Od strony Rojdy, że tak powiem od skrzyżowania 

Wolsztyna. 

 

271 

00:17:21.100 --> 00:17:24.900 

- Panie Radny to jest od tej nakładki którą nową 

mamy zrobioną w tym 

 

272 

00:17:24.900 --> 00:17:29.000 

roku do skrzyżowania z ulicą Kargowską i 

Krakowską, [niezrozumiałe] 

 

273 

00:17:29.000 --> 00:17:33.300 

do tej jakby części po prawej stronie. 

 

274 

00:17:34.100 --> 00:17:38.600 

- Ja taką mam tylko uwagę co do procedur. 

 

275 

00:17:38.600 --> 00:17:42.100 

A mianowicie w pewnym momencie powiedział 

Pan, 

 

276 

00:17:42.100 --> 00:17:47.000 

że mieliście do wyboru 7 przynajmniej 7 takich ulic, 

 

277 

00:17:47.000 --> 00:17:50.100 

z których zdecydowaliście, że będą te robione. 

 

278 

00:17:50.100 --> 00:17:57.600 

Ja wątpliwości mam, miałem jak Państwo też 

zdecydowaliście wtedy 

 

279 

00:17:57.600 --> 00:17:59.900 

o ulicę Olbromskiego, a były potrzeby inny, 

 

280 

00:17:59.900 --> 00:18:02.700 

chociaż ja tam mieszkam i w imieniu mieszkańców 

bardzo się cieszę, 

 

281 
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00:18:02.700 --> 00:18:06.400 

że będzie ta nakładka robiona, bo ona, ta droga na 

tym odcinku jest 

 

282 

00:18:06.400 --> 00:18:07.600 

zepsuta rzeczywiście. 

 

283 

00:18:07.600 --> 00:18:14.100 

Ale Szanowni Państwo dzisiaj przystępujemy do 

głosowania nad tą 

 

284 

00:18:14.500 --> 00:18:19.700 

uchwałą, decydując o remoncie tych dwóch dróg, 

czyli Rada decyduje, 

 

285 

00:18:19.700 --> 00:18:22.500 

ale Rada nie ma żadnego wpływu, jakie to będą 

drogi, 

 

286 

00:18:22.500 --> 00:18:23.800 

bo wy sami wybieracie. 

 

287 

00:18:23.800 --> 00:18:30.200 

Czy nie byłoby sensowne, żebyśmy my jako Radni, 

 

288 

00:18:30.200 --> 00:18:33.700 

jesteśmy przecież reprezentantami mieszkańców z 

różnych rejonów, 

 

289 

00:18:33.700 --> 00:18:37.800 

czy nie byłoby dobrze, że byśmy wspólnie wcześniej 

przedyskutowali. 

 

290 

00:18:38.100 --> 00:18:40.700 

Nie kwestionuje, przepraszam, że te drogi są 

niepotrzebne, 

 

291 

00:18:40.700 --> 00:18:45.400 

ale czy nie byłoby sensowne, żebyście nas jako 

Radnych potraktowali 

 

292 

00:18:45.400 --> 00:18:46.700 

poważnie. 

 

293 

00:18:46.700 --> 00:18:50.100 

I zapytali, co my sądzimy na temat dróg i które są 

pierwsze 

 

294 

00:18:50.100 --> 00:18:51.500 

w potrzebie do zrobienia. 

 

295 

00:18:51.500 --> 00:18:55.100 

Może te projekty trzeba już robić, inne również, bo 

gdy przyjdzie 

 

296 

00:18:55.100 --> 00:18:59.000 

znowu jakiś program rządowy czy jakiś inny i 

będziemy musieli być już 

 

297 

00:18:59.000 --> 00:19:02.600 

na to przygotowani i te działanie akurat są dobre. 

 

298 

00:19:02.600 --> 00:19:05.200 

Tylko wybór, robicie zawsze sami. 

 

299 

00:19:05.600 --> 00:19:09.000 

A jeśli chodzi o zatwierdzenie, to Radny podnieś 

rękę, 

 

300 

00:19:09.000 --> 00:19:10.400 

bo ja muszę, bo my musimy. 

 

301 

00:19:11.200 --> 00:19:14.900 

Potraktujcie nas troszeczkę inaczej i tutaj mówię 

całkowicie 

 

302 

00:19:14.900 --> 00:19:16.800 

poważnie, a nie złośliwie. 

 

303 

00:19:16.800 --> 00:19:19.800 

Tylko za każdym razem stawiacie nas, 

 

304 

00:19:19.800 --> 00:19:24.900 
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bo my jesteśmy uchwałodawcą, a wy jesteście do 

wykonania. 

 

305 

00:19:24.900 --> 00:19:27.600 

Tylko uchwalamy wtedy kiedy to wy sobie 

zdecydujecie, 

 

306 

00:19:27.600 --> 00:19:31.900 

czy nie dobrze byłoby, żeby to jakoś tak 

skoordynować, 

 

307 

00:19:31.900 --> 00:19:33.600 

żeby tych Radnych popytać. 

 

308 

00:19:33.600 --> 00:19:39.100 

Ja mam takich kilka tematów w mieście, 

 

309 

00:19:39.100 --> 00:19:41.600 

gdzie też uważam, że trzeba byłoby robić, 

 

310 

00:19:41.600 --> 00:19:43.800 

ale mnie nikt nie pyta, a zresztą jak powiem to i tak 

nie bierzecie 

 

311 

00:19:44.000 --> 00:19:48.900 

tego pod uwagę. To może, chociaż sprawdźcie, czy 

inni Radni też mają 

 

312 

00:19:48.900 --> 00:19:53.500 

takie same zdanie, bo to się robi takie trochę 

niesmacznie. 

 

313 

00:19:53.500 --> 00:19:57.000 

Koniec kadencji to już inni będą decydować, 

 

314 

00:19:57.000 --> 00:20:00.900 

ale chociaż może na koniec próbujcie tych Radnych 

potraktować 

 

315 

00:20:00.900 --> 00:20:02.000 

poważnie. 

 

316 

00:20:02.000 --> 00:20:03.700 

Zapytajcie panie Burmistrzu. 

 

317 

00:20:03.700 --> 00:20:05.900 

Zapytajcie, co my sądzimy na temat tych remontów, 

 

318 

00:20:05.900 --> 00:20:07.600 

nie robicie tego. 

 

319 

00:20:07.600 --> 00:20:10.800 

Takie jest takie moje zdanie. 

 

320 

00:20:11.100 --> 00:20:16.300 

Ja akurat pamiętacie Państwo, jeszcze chwilę, 

 

321 

00:20:16.300 --> 00:20:19.700 

pamiętacie państwo jak mówiliśmy o budżecie i w 

pewnym momencie się 

 

322 

00:20:19.700 --> 00:20:24.300 

pojawiła droga Olbromskiego od ulicy skrzyżowania 

Cezarego Baryki 

 

323 

00:20:24.300 --> 00:20:32.800 

do skrzyżowania z ulicą Ptasią, wcześniej troszeczkę 

tam był remont, 

 

324 

00:20:32.800 --> 00:20:35.000 

nie było, nie było remontu i on wymaga 

 

325 

00:20:35.000 --> 00:20:37.500 

rzeczywiście, tam jest popękany przy tych progach 

zwalniających, 

 

326 

00:20:37.500 --> 00:20:40.200 

tu kolega Przemek często tam jeździ, 

 

327 

00:20:40.200 --> 00:20:43.800 

tam cały czas są wybite dziury i to się dzieje. 

 

328 
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00:20:43.800 --> 00:20:46.100 

I tam ruch jest teraz duży bardzo duży, 

 

329 

00:20:46.100 --> 00:20:49.200 

ale widzieliśmy wtedy jeszcze inną potrzebę, 

 

330 

00:20:49.200 --> 00:20:52.900 

bo tam jeszcze można było przy tych naprawach co 

robić. 

 

331 

00:20:52.900 --> 00:21:01.400 

No dobrze byłoby, żeby tak tutaj też Sebastian 

mówi są inne tam 

 

332 

00:21:01.400 --> 00:21:04.200 

na pewno też tak w innych rejonach no spróbujcie z 

nami rozmawiać. 

 

333 

00:21:05.400 --> 00:21:06.600 

Taki apel. 

 

334 

00:21:06.600 --> 00:21:10.100 

Dzisiaj podniosę rękę za, bo taka jest potrzeba, 

 

335 

00:21:10.100 --> 00:21:13.700 

bo są te projekty i nie wykorzystają rzeczywiście. 

 

336 

00:21:13.700 --> 00:21:17.400 

To nie jest przytyk tyko prośba. 

 

337 

00:21:17.400 --> 00:21:18.800 

Dziękuję serdecznie. 

 

338 

00:21:18.800 --> 00:21:20.400 

- Dziękuję Teraz jesteśmy pod ścianą nie. 

 

339 

00:21:22.900 --> 00:21:25.700 

Nie ja wiem kiedyś czasami trzeba odrzucić, 

 

340 

00:21:25.700 --> 00:21:33.000 

żeby potem już było konsultowane Szanowni 

Państwo nie widzę więcej głosów. 

 

341 

00:21:33.000 --> 00:21:36.897 

Jest bardzo proszę pan radny Sebastian Różycki  

 

 

342 

00:21:36.897 --> 00:21:40.404 

ad vocem jeszcze jest tak. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

343 

00:21:40.404 --> 00:21:49.900 

- Biorąc pod uwagę wakacyjny charakter tej sesji 

panie radny Romanie 

 

344 

00:21:49.900 --> 00:21:52.400 

biorę sobie pańską uwagę do serca, 

 

345 

00:21:52.400 --> 00:21:56.200 

chociaż tak po prawdzie muszę to powiedzieć, 

 

346 

00:21:56.200 --> 00:22:03.500 

że my z państwem jako Radą Radnymi ten temat 

dyskutowaliśmy, 

 

347 

00:22:03.500 --> 00:22:06.700 

przyznaje przyznaję, że nie była to taka dyskusja, 

 

348 

00:22:06.700 --> 00:22:11.600 

jak planujemy za chwilę po tej sesji w kontekście 

kolejnego naboru. 

 

349 

00:22:11.600 --> 00:22:16.600 

Tylko zwróćcie Państwo uwagę, że czasami te 

nabory są tak krótkie tak 

 

350 

00:22:16.600 --> 00:22:23.900 

szybkie, jest tak mało czasu, że zwoływanie 

spotkania w większym 

 

351 

00:22:23.900 --> 00:22:25.400 

gronie jest po prostu a wykonalne. 
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352 

00:22:25.400 --> 00:22:29.200 

To o czym powiedziałem na początku, 

 

353 

00:22:29.200 --> 00:22:30.700 

my mieliśmy wytypowanych kilka dróg. 

 

354 

00:22:30.700 --> 00:22:36.300 

Jeśli macie państwo ochotę i mamy czas to ja 

oczywiście mogę państwu 

 

355 

00:22:36.300 --> 00:22:39.900 

zreferować, o jakich drogach myśleliśmy i co 

spowodowało, 

 

356 

00:22:39.900 --> 00:22:44.400 

że realizacja tej drogi była niemożliwa akurat w tym 

naborze i tak 

 

357 

00:22:44.400 --> 00:22:47.200 

naprawdę z tych iluś propozycji dwie zostały, 

 

358 

00:22:47.200 --> 00:22:52.800 

a dwa wnioski mogliśmy złożyć, więc no tak to 

wyglądało. 

 

359 

00:22:52.800 --> 00:22:54.700 

Natomiast my Panie Przewodniczący 

sugerowaliśmy, 

 

360 

00:22:54.700 --> 00:23:00.600 

że jest taki nabór i że chcemy złożyć w nim na te 

dwie drogi. 

 

361 

00:23:00.600 --> 00:23:03.400 

No to w tym sensie państwa poinformowaliśmy. 

 

362 

00:23:03.400 --> 00:23:08.100 

Natomiast przyznaję, że oczywiście ożywionej 

dyskusji na ten temat 

 

363 

00:23:08.100 --> 00:23:13.900 

nie było i tak jak mówiłem, biorę sobie 

uwagę pana radnego Romana do serca. Dziękuję. 

 

364 

00:23:13.900 --> 00:23:17.500 

- Ja tylko uzupełniając przed chwilą zapytałem się 

moich zastępców 

 

365 

00:23:17.500 --> 00:23:19.400 

czy pamiętają? 

 

366 

00:23:19.400 --> 00:23:21.900 

Nie pamiętają. 

 

367 

00:23:21.900 --> 00:23:25.200 

To jedna rzecz natomiast druga rzecz w czasach 

kiedy spotykamy się 

 

368 

00:23:25.200 --> 00:23:29.000 

często elektronicznie mówienie, że nie ma czasu na 

jakiekolwiek 

 

369 

00:23:29.000 --> 00:23:32.600 

spotkanie to jest niemożliwe, mamy czas. 

 

370 

00:23:32.600 --> 00:23:36.500 

No to zawsze można zrobić wieczorem kiedy 

wszyscy mają czas 

 

371 

00:23:36.500 --> 00:23:38.400 

i elektronicznie za pomocą urządzeń, 

 

372 

00:23:38.400 --> 00:23:40.800 

które przecież takie spotkania robimy. 

 

373 

00:23:40.800 --> 00:23:42.600 

To nieformalne przecież spotkania mogą być. 

 

374 

00:23:42.600 --> 00:23:47.000 

Bardzo proszę pan radny. Ad vocem Pan radny 

Roman Rakowski. 

 



Strona 17 z 21 

 

 Załącznik do protokołu nr BR.0002.9.2023 z dnia 28 lipca 2023 r. / Obrady LXXI sesji Rady Miejskiej w Sulechowie  

375 

00:23:47.000 --> 00:23:50.400 

- Panie Przewodniczący, panie Burmistrzu jedno 

mnie cieszy, 

 

376 

00:23:50.400 --> 00:23:53.100 

że Pan powiedział, że Pan bierze w końcu sobie coś 

do serca. 

 

377 

00:23:53.100 --> 00:23:57.000 

Będzie Pan to, mam nadzieję realizował. 

 

378 

00:23:57.000 --> 00:24:00.400 

A niech Pan nie opowiada, że nie było czasu na to 

dlatego, 

 

379 

00:24:00.400 --> 00:24:02.400 

że sobie wcześniej wybraliście te drogi, 

 

380 

00:24:02.400 --> 00:24:04.400 

przygotowaliście sami projekty, żeby to było, 

 

381 

00:24:04.400 --> 00:24:06.600 

zrobiliście to, ale to sami zrobiliście. 

 

382 

00:24:06.600 --> 00:24:11.600 

Dlatego ja nie mówię, że to jest złe akurat droga 

jedna czy druga. 

 

383 

00:24:11.600 --> 00:24:16.000 

Tylko robicie to sami, a chcecie od nas podniesienia 

ręki i tylko to, 

 

384 

00:24:16.000 --> 00:24:20.700 

bo może byśmy dzisiaj bez dyskusji byśmy podnieśli 

za tymi obiema 

 

385 

00:24:20.700 --> 00:24:22.200 

drogami, bo jest taka potrzeba. 

 

386 

00:24:22.200 --> 00:24:25.800 

Tylko chodzi, o kwestie dyskusji wybrania, 

 

387 

00:24:25.800 --> 00:24:30.200 

bo powtarzam jeszcze raz, my reprezentujemy 

naszych mieszkańców. 

 

388 

00:24:30.200 --> 00:24:32.900 

Zrozumcie to, przepraszam tak mówię, 

 

389 

00:24:32.900 --> 00:24:38.500 

ale to do włodarzy, że my nie jesteśmy Rakowski 

indywidualista tutaj. 

 

390 

00:24:38.500 --> 00:24:44.800 

Ja jestem osobą reprezentującą dosyć duże 

społeczeństwo 

 

391 

00:24:44.800 --> 00:24:48.100 

i dlatego chciałbym, żebym ja mógł w ich imieniu 

zabierać głos. 

 

392 

00:24:48.100 --> 00:24:51.400 

Dlatego tylko to proszę bardzo. Dziękuję. 

 

393 

00:24:51.400 --> 00:24:52.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

394 

00:24:52.900 --> 00:24:54.500 

Proszę pan radny Sebastian Różycki. 

 

395 

00:24:55.700 --> 00:24:58.400 

Bardzo proszę panie Burmistrzu ad vocem. 

 

396 

00:25:08.300 --> 00:25:10.400 

- Zrezygnowałem Panie Przewodniczący. 

 

397 

00:25:12.100 --> 00:25:18.600 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący ja tutaj 

pociągnę temat, 

 

398 

00:25:18.600 --> 00:25:21.500 

który zainicjował radny Roman Rakowski. 
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399 

00:25:21.500 --> 00:25:25.700 

Sądzę, że wielkim błędem było to, 

 

400 

00:25:25.700 --> 00:25:32.700 

że Państwo chociaż listę tych omawianych w 

waszym gronie przepraszam, 

 

401 

00:25:32.700 --> 00:25:40.500 

że tak powiem, ale w waszym gronie inwestycji nie 

daliście do wglądu Radnym. 

 

402 

00:25:40.500 --> 00:25:43.300 

Sądzę, że wielu mieszkańców, wielu radnych, 

 

403 

00:25:43.300 --> 00:25:50.700 

sołtysów składało interpelacje pisma informujące o 

tym jakie zadania 

 

404 

00:25:50.700 --> 00:25:52.600 

też wymagałyby remontu. 

 

405 

00:25:52.600 --> 00:25:54.400 

My o tym nie wiemy. 

 

406 

00:25:54.400 --> 00:25:59.100 

Osobiście tu jak siedzę o ulicy Olbromskiego 

pamiętam, 

 

407 

00:25:59.100 --> 00:26:02.200 

że burmistrz Wojciech Sołtys wspominał. 

 

408 

00:26:02.200 --> 00:26:09.100 

Natomiast to jakiego wyboru dokonaliście niestety 

żaden z 21 radnych 

 

409 

00:26:09.100 --> 00:26:10.900 

o tym nie wiedział. 

 

410 

00:26:10.900 --> 00:26:13.700 

My dostajemy tylko niestety dzisiaj potwierdzenie, 

 

411 

00:26:13.700 --> 00:26:18.100 

że środki są już przyznane i podnieście Szanowni 

Państwo łapkę. 

 

412 

00:26:18.100 --> 00:26:23.900 

Za chwileczkę są kolejne nabory i nie jestem 

jedynym radnym, 

 

413 

00:26:23.900 --> 00:26:29.100 

którzy insynuowali i zgłaszali zadania do realizacji. 

 

414 

00:26:29.100 --> 00:26:33.500 

Mówimy o środkach pegeerowskich i za chwileczkę 

będzie Polski ład 

 

415 

00:26:33.500 --> 00:26:35.400 

i będzie mi znowu kolejne przykro, 

 

416 

00:26:35.400 --> 00:26:40.700 

że od kolejnej listy żeśmy nie ustalili wcześniej. 

 

417 

00:26:40.700 --> 00:26:44.300 

Lista tych zadań może być sprecyzowana, 

 

418 

00:26:44.300 --> 00:26:50.800 

jestem członkiem Rady Nadzorczej Spółdzielni 

Mieszkaniowej i jest dla 

 

419 

00:26:50.800 --> 00:26:54.400 

mnie to troszeczkę niezrozumiałe, że w Spółdzielni 

Mieszkaniowej, 

 

420 

00:26:54.400 --> 00:26:58.100 

gdzie jest też duże społeczeństwo, jesteśmy w 

stanie wytyczyć plan 

 

421 

00:26:58.100 --> 00:27:01.700 

inwestycji, plan remontów i iść według określonej 

listy. 

 

422 
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00:27:01.700 --> 00:27:06.000 

Na początku tej kadencji o takie rzeczy były 

zabiegania. 

 

423 

00:27:06.000 --> 00:27:12.000 

Inicjował to między innymi pan Przewodniczący 

oraz też i Burmistrz. 

 

424 

00:27:12.000 --> 00:27:17.300 

Lista była stworzona, niestety wybory do realizacji 

padają tylko 

 

425 

00:27:17.300 --> 00:27:22.000 

z jednej strony i to uważam, jest nie tak, 

 

426 

00:27:22.000 --> 00:27:23.800 

jak powinno być. 

 

427 

00:27:23.800 --> 00:27:26.700 

Natomiast co do dzisiejszego głosowania no to 

myślę, 

 

428 

00:27:26.700 --> 00:27:29.400 

że to jest jasna sytuacja, że jeżeli ktoś już przyznał, 

 

429 

00:27:29.400 --> 00:27:31.900 

te środki to żal byłoby ich nie przyjąć. 

 

430 

00:27:31.900 --> 00:27:36.700 

Natomiast mam prośbę, żeby kolejne zadania, 

 

431 

00:27:36.700 --> 00:27:39.800 

które planowane są i są już powiadomienia 

rządowe. 

 

432 

00:27:39.800 --> 00:27:42.600 

Mówimy o pegeerach, mówimy o Polskim Ładzie, 

 

433 

00:27:42.600 --> 00:27:46.500 

żebyśmy dostali od państwa listę wcześniej tych 

zadań, 

 

434 

00:27:46.500 --> 00:27:50.300 

które chcecie zgłosić i szacowane koszty. 

 

435 

00:27:50.300 --> 00:27:56.400 

Dlatego, że w przypadku polskiego ładu mamy 

zadania do dwóch do 10 

 

436 

00:27:56.400 --> 00:27:59.600 

i do 30 tak z możliwością dofinansowanie i 

chcielibyśmy wiedzieć 

 

437 

00:27:59.600 --> 00:28:02.000 

jakie te zadania państwo chcecie złożyć, 

 

438 

00:28:02.000 --> 00:28:05.900 

bo być może część radnych miałaby inne 

propozycje. 

 

439 

00:28:05.900 --> 00:28:08.400 

Dziękuję bardzo. 

 

440 

00:28:08.400 --> 00:28:11.900 

Dziękuję bardzo proszę pan burmistrz Marcin 

Górzny ad vocem. 

 

441 

00:28:12.000 --> 00:28:20.500 

- Sezon grillowy urlopowy i weekend przed nami. 

 

442 

00:28:20.500 --> 00:28:24.700 

Ja natomiast Szanowni Państwo naprawdę ja 

posypałem głowę popiołem, 

 

443 

00:28:24.700 --> 00:28:27.200 

więc już nie grillujemy tak bardzo o to proszę. 

 

444 

00:28:27.200 --> 00:28:38.700 

Słuchając Państwa wypowiedzi, naprawdę odnoszę 

takie wrażenie, 

 

445 

00:28:38.700 --> 00:28:42.800 



Strona 20 z 21 

 

 Załącznik do protokołu nr BR.0002.9.2023 z dnia 28 lipca 2023 r. / Obrady LXXI sesji Rady Miejskiej w Sulechowie  

że wiecie Państwo tak jakbyśmy, nic nie 

konsultowali no. 

 

446 

00:28:42.800 --> 00:28:46.700 

No przyznajmy szczerze, że akurat burmistrz 

Wojciech Sołtys jest tym 

 

447 

00:28:46.700 --> 00:28:50.800 

burmistrzem i tą osobą, która konsultuje z Radą 

takie rzeczy. 

 

448 

00:28:50.800 --> 00:28:56.200 

Ja jestem w stanie zrozumieć, że Państwu gdzieś to 

uciekło i ta 

 

449 

00:28:56.200 --> 00:29:01.000 

informacja, która się pojawiła na komisji Burmistrza 

do Państwa 

 

450 

00:29:01.000 --> 00:29:04.300 

nie dotarła. Okej bijemy się w pierś to się nie 

powtórzy, 

 

451 

00:29:04.300 --> 00:29:08.500 

będziemy organizowali specjalne spotkania do 

naborów i to 

 

452 

00:29:08.500 --> 00:29:09.900 

zadeklarowałem jasno. 

 

453 

00:29:10.800 --> 00:29:11.900 

Dziękuję. 

 

454 

00:29:11.900 --> 00:29:14.300 

- Dziękuję. 

 

455 

00:29:14.300 --> 00:29:16.200 

Jeszcze pan Jan Rerus ad vocem bardzo proszę. 

 

456 

00:29:16.200 --> 00:29:18.400 

- A dziękuję bardzo, ponieważ Pan Burmistrz 

powiedział, 

 

457 

00:29:18.400 --> 00:29:20.200 

że nam dziś to uciekło. 

 

458 

00:29:20.200 --> 00:29:23.700 

Ja potwierdzam również, że nie było, 

 

459 

00:29:23.700 --> 00:29:27.900 

wypowiedzi obu radnych są prawdziwe i też nie 

wiedziałem o tym, 

 

460 

00:29:27.900 --> 00:29:31.000 

czyli jestem tym trzecim, który potwierdzam, 

 

461 

00:29:31.000 --> 00:29:33.000 

że Pan burmistrz mija się z prawdą. Dziękuję. 

 

462 

00:29:38.100 --> 00:29:40.100 

- Dziękuję. 

 

463 

00:29:40.100 --> 00:29:42.600 

Nie widzę więcej głosu w dyskusji. 

 

464 

00:29:42.600 --> 00:29:45.500 

Przechodzimy do głosowania. Na początek 

autopoprawki. 

 

465 

00:29:45.500 --> 00:29:48.400 

Bardzo proszę państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

466 

00:29:48.400 --> 00:29:51.500 

Autopoprawki do projektu uchwały druk numer 

717. 

 

467 

00:29:57.600 --> 00:30:01.100 

Bardzo proszę państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

468 

00:30:01.100 --> 00:30:11.000 

panie Wojciechu. 
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469 

00:30:11.000 --> 00:30:12.500 

Za 20 Radnych. 

 

470 

00:30:12.500 --> 00:30:14.900 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

471 

00:30:14.900 --> 00:30:19.200 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z przyjętymi 

 

472 

00:30:19.200 --> 00:30:21.700 

autopoprawkami druk numer 717. 

 

473 

00:30:21.700 --> 00:30:24.000 

Bardzo proszę Państwa Radnych radnych o oddanie 

głosu na swoich 

 

474 

00:30:24.000 --> 00:30:34.100 

urządzeniach. 

 

475 

00:30:34.100 --> 00:30:35.700 

Za 20 radnych. 

 

476 

00:30:35.700 --> 00:30:37.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

477 

00:30:37.400 --> 00:30:39.100 

Przechodzimy do punktu 4. 

 

478 

00:30:39.100 --> 00:30:42.700 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

479 

00:30:42.700 --> 00:30:46.141 

zrealizowany. Zamykam LXXI sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie. 

 

480 

00:30:46.141 --> 00:30:47.258 

Dziękuję bardzo. 

 


